

積分禮品換購表格 BONUS POINT REDEMPTION FORM

請以正楷填妥下列各項資料。填妥後，請將換領/訂購表格交回澳門郵箱3087號或傳真至2837 1538本行信用卡部。垂詢請電客戶服務熱線 2832 3641。
Please fill in the information in block letters and return it to Macau P.O. Box 3087 or by Fax to 2837 1538. For enquiry, please contact our Customer Service Hotline at 2832 3641.

* 採用傳真訂購，無需再交回表格，以免重複。 * Please don't mail any faxed redemption form.

持卡人英/葡文姓名
NAME IN ENG./ PORT. _____

卡號碼
Card No. _____ - _____ - _____

日間聯絡電話(手提) _____ 日期
DAYTIME TEL.NO. (MOBILE) _____ DATE _____

本人知悉並同意若本人上列之信用卡賬戶所餘積分不足以換領所列禮品，貴行將自動於本人之其他信用卡賬戶內扣除剩餘所需之紅利積分。(如適用)
I acknowledge and agree that if the cumulative points are insufficient to redeem the gift listed above, the remaining points will be automatically debited by the Bank from my other credit card accounts. (if applicable)

簽署*
SIGNATURE* _____

* 簽署須與閣下信用卡或扣賬卡申請表上的簽署式樣相同。
Signature should correspond with specimen signature of your Credit Card/ Debit Card application form.

FOR BANK USE ONLY			
APP	INPUT	CHECK	DELIVER

領取現金券或禮券指示 INSTRUCTION FOR COLLECTING COUPON OR VOUCHER

請將本人訂購之現金券或禮券傳交本行 _____ 分行候本人領取。(不適用於到信用卡部或商戶領取之禮品種類)

Please send the coupon or voucher to the bank _____ branch for my collection. (Not applicable to items redeemed at Credit Card Department or the merchants.)

請填寫下列表格 PLEASE FILL IN THE FOLLOWING TABLE

請註明所選禮品編號、所需優惠積分及金額。
Please fill in your selected item no., the bonus points and the amount required.

編號 CODE	所需金額 AMOUNT REQUIRED	所需積分 BONUS POINT REQUIRED	數量 QUANTITY
總額 GRAND TOTAL :			

* 「所需總金額」不適用於扣賬卡客戶。 "Total Amount" is not suitable for Debit Card Cardholder.

- * 訂購禮品所需金額及紅利積分將即時由閣下之信用卡/扣賬卡戶口內扣除，客戶須於逾期紅利積分取消前最少七個工作天，遞交訂購表格。
Redemption form shall be submitted at least 7 working days before your bonus points expired. The redeemed bonus point and amount required will be debited from your credit card/debit card once this redemption form is accepted by the Bank.
- * 本行將以短訊形式發送電子兌換券到客戶留存於本行的手機號碼。
Our Bank will send out the e-redemption voucher to the cardholder's mobile no. recorded in our system via SMS.